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Stadsstyrelsen § 214 24.08.2020

Mötets laglighet och beslutförhet

STST § 214

Beslut: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutfört.

 Stadsstyrelsen beslutade ta ärenden ”Upphandling av
försäkringstjänster för Lovisa stad” och ”Att ansöka om höjning
av statsandelar enligt prövning år 2020” till behandling.

 ---
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Stadsstyrelsen § 215 24.08.2020

Protokolljusterare

STST § 215

Beslut: Till protokolljusterare valdes ledamöterna Veli-Matti Mettinen
och Marina Bruce.

 ---
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Stadsstyrelsen § 43 24.02.2020
Stadsstyrelsen § 216 24.08.2020

Att utse representanter till ordinarie förbundsmöte 2020 för Sydkustens
landskapsförbund r.f.

102/00.04.01/2020

STST § 43
 Beredning: direktör för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Medlemmarna i Sydkustens landskapsförbund r.f. kallas till
ordinarie förbundsmöte som hålls tisdag 21.4.2020 i Raseborg.

 Medlemskommunerna utser högst en ordinarie representant för
varje påbörjat tusental av sina svenskspråkiga invånare samt
personliga ersättare för dessa (7). Lovisa stad har rätt att utse sju
representanter till förbundsmötet.

 Bilaga nr 3.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen utser ordinarie representanter och personliga
ersättare för dessa för Lovisa stad till Sydkustens förbund r.f:s
ordinarie förbundsmöte 2020.

Beslut: Till representanter till ordinarie förbundsmötet 2020 för
Sydkustens landskapsförbund r.f. valdes enhälligt Marina Bruce
(som ersättare Tom Liljestrand), Nina Björkman-Nystén (som
ersättare Jonna Hinttaniemi) och Roger Turku (som ersättare
Thomas Rosenberg).

 ---

STST § 216
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Medlemmarna i Sydkustens landskapsförbund rf kallades till
ordinarie förbundsmöte tisdag 21.4.2020 i Raseborg. Med
hänvisning till undantagstillståndet som rådde i landet på grund av
coronaviruspandemin, beslutade styrelsen för Sydkustens
landskapsförbund rf skjuta upp förbundsmötet tillsvidare.

 Sydkustens landskapsförbund har skickat en ny inbjudan till
ordinarie förbundsmöte som hålls onsdagen den 16 september
2020 i Helsingfors.
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 Bilaga nr 1.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen konstaterar att de tidigare valda representanterna
representerar Lovisa stad på Sydkustens förbund r.f:s ordinarie
förbundsmöte.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Grundtrygghetsnämnden § 72 13.08.2020
Stadsstyrelsen § 217 24.08.2020

Att ändra grundavtalet för Kårkulla samkommun

623/00.04.01/2020

GN 13.08.2020 § 72
 Beredning: grundtrygghetsdirektör Carita Schröder, tfn 040 570 82

07  

Det gällande grundavtalet för Kårkulla samkommun trädde i kraft
1.1.2011. Samkommunen har väntat på social- och
hälsovårdsreformen och därför skjutit upp uppdatering av
grundavtalet. På grund av att social- och hälsovårdsreformen har
skjutits upp föreslår samkommunen nu att grundavtalet ska ändras.

Grundavtalet kan ändras om minst två tredjedelar av
medlemskommunerna understöder en ändring. För närvarande
finns det 33 medlemskommuner, det vill säga det behövs ett
godkännande från 22 kommuner för att ändra grundavtalet.
Dessutom ska det sammanlagda antalet svenskspråkiga invånare i
de kommuner som godkänner ändringen vara minst hälften av det
sammanräknade antalet svenskspråkiga invånare i samtliga
medlemskommuner (57 § i kommunallagen). 

Samkommunen begär av medlemskommunerna ett beslut om att
godkänna ändringen av grundavtalet senast 30.9.2020. Det nya
grundavtalet träder i kraft när samkommunsfullmäktige
konstaterar att ett tillräckligt antal medlemskommuner har godkänt
det. Avtalet träder i kraft dock tidigast 1.1.2021 

Bilaga 1, Grundavtal Kårkulla samkommun

Föredragning: grundtrygghetsdirektör Carita Schröder  

Förslag: Grundtrygghetsnämnden beslutar föreslå stadsstyrelsen och vidare
stadsfullmäktige att det ändrade grundavtalet för Kårkulla
samkommun godkänns.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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STST § 217
 Bilaga nr 2:
 Grundavtal Kårkulla samkommun

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige att det ändrade
grundavtalet för Kårkulla samkommun godkänns.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Grundtrygghetsnämnden § 73 13.08.2020
Stadsstyrelsen § 218 24.08.2020

Lovisa stads utlåtande om Kårkulla samkommuns ekonomiplan 2021-2023

709/02.05.00/2020

GN 13.08.2020 § 73
 Beredning: ledande socialarbetare Johnny Haataja, tel:

0440 555474 

Enligt  Kårkulla samkommuns grundavtal § 15 ska
samkommunens medlemskommuner ges tillfälle att yttra sig om
budget och ekonomiplan för följande kalenderår.   

Medlemmskommunernas yttranden beaktas i den slutliga slutliga
budgeten som faställs av fullmäktige  oktober 2020. 

Styrelsen beslöt 28.5.2020 att de kommunala priserna för år 2021
höjs med I medeltal 1,6 % jämfört med 2020 års priser med
följande motiveringar:
- priserna har varit oförändrade från 2019 till 2020 
- utökade satsningar inom informationshanteringen
- allmänna prisökningar
- inflation
- en väntad avtalsenlig löneförhöjning
- ökade fastighetsutgifter

Samkommunens investeringar finansieras under planperioden med
egna lån och bidrag, inte med grundkapitalförhöjningar. 

Budgeten är preliminär, men baserat på aktuell information  så
verkar Loviisas kostnader förbli på ungefär samma nivå som 2020.

Bilaga 2, Kårkulla samkommun – budget 2021

Föredragning: grundtrygghetsdirektör Carita Schröder

Förslag: Grundtryggenheten föreslår till stadsstyrelsen, att Kårkulla
samkommuns preliminära ekonomiplan godkänns för tiden
2021-2023. 

  Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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STST § 218
 Bilaga nr 3:
 Kårkulla samkommun – budget 2021

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar, att Kårkulla samkommuns preliminära
ekonomiplan godkänns för tiden 2021–2023.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 219 24.08.2020

Utlåtande till Nylands förbund om färdplanen för ett klimatneutralt Nyland 2035

624/11.00/2020

STST § 219
 Föredragning: miljövårdssekreterare Heidi Lyytikäinen, tfn

0440 555 373

 Nylands förbund begär utlåtande om prioriteringarna och
riktlinjerna i färdplanen för ett klimatneutralt Nyland 2035.

 Nylands landskapsfullmäktige strävar efter att Nyland ska vara
klimatneutralt före 2035. Syftet med klimatfärdplanen är att främja
landskapets klimatarbete och bidra till att uppnå det klimatmål
som ställts upp i regeringsprogrammet.

 Färdplanen prioriterar sex områden:

 klimatsmart markanvändning och byggnation
 smarta, trygga och utsläppsfria färdsätt
 snabb och rättvis energiövergång
 klimatneutral cirkulär ekonomi
 hållbar konsumtion och produktion
 förstärkta kolsänkor och kompensering av utsläpp.

 Lovisa stads kalkylmässiga totala utsläpp har minskat med 23 %
under granskningsperioden 2005–2018. De största
utsläppskällorna är vägtrafik (31,9 %), uppvärmning (alla former
sammanlagt, 21,5 %) och lantbruk (18,7 %). Per invånare uppgår
Lovisas utsläpp till 8,0 ton per år, vilket är nästan dubbelt så
mycket som medeltalet för Nyland (4,9 ton per år).

 Arbetet med klimatfärdplanen fortsätter hösten 2020, då man
bland annat utformar sätt att uppnå utsläppsmålet och ställer upp
mål som eventuellt behövs för olika prioritetsområden.

 Tilläggsmaterial:

https://www.uudenmaanliitto.fi/sv/regionutveckling/klimatneutralt
_nyland_2035/klimatfardplan_till_paseende

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen i Lovisa stad beslutar ge Nylands förbund följande
utlåtande om prioriteringarna och riktlinjerna i färdplanen för ett
klimatneutralt Nyland 2035:
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 I klimatfärdplanen har man identifierat utmaningar för
klimatarbetet inom kommuner av olika slag. De riktlinjer som
framförs i färdplanen är dock delvis fokuserade på
huvudstadsregionen. Detta gäller till exempel trafikutsläppen och
sätten att minska dem. I vidsträckta kommuner med ett litet
invånarantal blir trafiken på landsvägarna en stor kalkylmässig
utsläppskälla som är omöjlig att påverka på kommunnivå.

 Inom klimatarbetet i kommuner som Lovisa, där andelen
genomfartstrafik och lantbruk är stor, framhävs betydelsen av att
bevara och förstärka kolsänkor. Till denna del är
prioritetsområdena i färdplanen emellertid sinsemellan
motstridiga. I färdplanen anses skogarna ha en stor betydelse som
kolsänkor medan man samtidigt konstaterar att man bör öka
användningen av biobränsle för att uppnå klimatmålen. Därför bör
särskild uppmärksamhet ägnas åt att samordna dessa mål.

 Flera av de riktlinjer som föreslås i färdplanen hör inte till
kommunernas verksamhetsområde. Till denna del bör de olika
aktörernas roll preciseras.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 172 22.06.2020
Stadsfullmäktige § 63 09.07.2020
Stadsstyrelsen § 220 24.08.2020

Remissdebatt om beredningen av budgeten 2021

618/02.02.00/2020

STST § 172
 Beredning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom och ekonomichef

Fredrik Böhme

 Stadsstyrelsen godkände 8.6.2020 § 141 anvisningarna för
planeringen av budget och ekonomiplan 2021–2023.

 Enligt kommunallagen ska fullmäktige före utgången av året
godkänna en budget för kommunen för det följande kalenderåret
med beaktande av kommunkoncernens ekonomiska ansvar och
förpliktelser. I samband med att budgeten godkänns ska
fullmäktige också godkänna en ekonomiplan för tre eller flera år
(planperiod). Budgetåret är planperiodens första år. Budgeten och
ekonomiplanen ska göras upp så att kommunstrategin genomförs
och förutsättningarna för skötseln av kommunens uppgifter
tryggas. I budgeten och ekonomiplanen godkänns målen för
kommunens och kommunkoncernens verksamhet och ekonomi.
Ekonomiplanen ska vara i balans eller visa överskott. Ett
underskott i kommunens balansräkning ska täckas inom fyra år
från ingången av det år som följer efter det att bokslutet
fastställdes. Kommunen ska i ekonomiplanen besluta om
specificerade åtgärder genom vilka underskottet täcks under den
nämnda tidsperioden. Budgeten ska innehålla de anslag och
beräknade inkomster som uppgifterna och verksamhetsmålen
förutsätter samt en redogörelse för hur finansieringsbehovet ska
täckas. Anslag och beräknade inkomster kan tas in till brutto- eller
nettobelopp.

 Budgeten och ekonomiplanen består av en driftsekonomi- och
resultaträkningsdel samt en investerings- och finansieringsdel.
Planeringsperioden sträcker sig över åren 2021–2023. Lovisa stads
och Affärsverket Lovisa Vattens bokföringsmässiga resultat i
bokslutet 2019 var 9,2 miljoner euro underbalanserat, och stadens
och vattenaffärsverkets sammanräknade balansräkning uppvisar
ett ackumulerat överskott på 2,0 miljoner euro. Budgetutfallet för
2020 är fastställt till -3,7 miljoner euro. Utfallet för januari–april
2020 visar ett negativt resultat på ca 2,4 miljoner euro och är på en
lite bättre nivå än utfallet för samma tidsperiod 2019. Beaktande
det utmanande ekonomiska läget är det ytterst viktigt att sträva
efter att det budgeterade underskottet inte ökar.
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 Det har varit ytterst utmanande att få budgeten och ekonomiplanen
i balans. För att uppnå detta har vi varit tvungna att inleda
uppgörandet av ett balanseringsprogram och
samarbetsförhandlingar. Målsättningen är att uppnå bestående
inbesparingar på 3 miljoner euro på årsnivå jämfört med bokslutet
2019. De kommunala avtalsöverenskommelserna som uppnåddes i
slutet av maj 2020 medför löneförhöjningar, vilka på årsnivå höjer
lönekostnaderna med ungefär 1,5 miljoner euro. Dessa
förhöjningar är inte beaktade i de ovannämnda inbesparingarna.
De centralvisa ramarna och mer detaljerade anvisningar för
planeringen finns i bilagan.

 Bilaga nr 8.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige, att stadsfullmäktige på
basis av anvisningarna för planeringen av budget och ekonomiplan
2021-2023 för en remissdebatt om beredningen av budgeten för år
2021.

Beslut: Beslut enligt förslaget.

  Ungdomsfullmäktiges representant avlägsnade sig från
sammanträdet klockan 19.15.

 ---

FM § 63
 Bilaga nr 5.

Förslag: Stadsfullmäktige för en remissdebatt om beredningen av budgeten
för år 2021 på basis av anvisningarna för planeringen av budget
och ekonomiplan 2021–2023.

Beslut: Ledamot Tom Liljestrand föreslog att ärendet bordläggs till
följande sammanträde.

  Ledamot Pertti Lohenoja understödde ledamot Tom Liljestrands
förslag.

  Förslaget godkändes enhälligt.

  Ärendet bordlades.

 ---
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STST § 220
 Bilaga nr 4.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår att stadsfullmäktige på basis av
anvisningarna för planeringen av budget och ekonomiplan
2021–2023 för en remissdebatt om beredningen av budgeten för år
2021.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 221 24.08.2020

Att inleda samarbetsförhandlingar

453/01.00.01/2020

STST § 221
 Beredning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom, ekonomichef Fredrik

Böhme och personalchef Thomas Grönholm

 Stadsfullmäktige beslutade under sitt sammanträde 9.7.2020 om
stadens balanseringsprogram och därtill relaterade åtgärder för att
balansera ekonomin. Relaterat till sparåtgärderna beslutade
stadsfullmäktige bland annat att staden inleder nya
samarbetsförhandlingar i enlighet med lagen om samarbete mellan
kommunala arbetsgivare och arbetstagare (449/2007) under hösten
2020. Målet med förhandlingarna är att minska 20 årsverken. Med
detta uppnås sparmålet som fastställts i balanseringsprogrammet.

 Inledandet av dessa samarbetsförhandlingar som omfattar hela
personalen, som vidtas med anledning av ekonomiska orsaker
eller av produktionsorsaker och som innefattar överföring till
anställning på deltid, permittering eller uppsägning bör inledas så
snabbt som möjligt så att de åtgärder som ska vidtas utifrån
förhandlingarna kan beaktas i samband med behandlingen och
verkställandet av nästa års budget. Samarbetsförhandlingarna
varar minst sex veckor och syftet är att man slutfört
förhandlingarna senast vid halva oktober.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen beslutar inleda samarbetsförhandlingar i enlighet
med lagen om samarbete mellan kommunala arbetsgivare och
arbetstagare (449/2007) om att överföra personal på deltid, att
permittera personal eller att avskeda personal.

 En skriftlig förhandlingsframställning ges till personalen och
personalens representanter 25.8.2020 och förhandlingarna inleds
1.9.2020. Vid ingången av samarbetsförhandlingarna ska
arbetsgivaren ge personalens representanter en framställning om
verksamhetsplan för främjande av sysselsättningen. Minst sex
veckor ska ges tid för förhandlingarna och man strävar efter att
avsluta förhandlingarna innan utgången av halva oktober.

 Dessutom beslutar stadsstyrelsen att arbetsgivarens representanter
under förhandlingarna är stadsdirektören, direktören för
stadskanslicentralen, grundtrygghetsdirektören, direktören för
centralen för bildning och välfärd, direktören för centralen för
näringsliv- och infrastruktur, ekonomichefen och personalchefen.
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 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Som teknisk korrigering ändrades förslaget så att i stället för
direktören för centralen för näringsliv och infrastruktur
representeras arbetsgivaren av näringslivschefen.

  Till övriga delar beslut enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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Stadsfullmäktige § 66 09.07.2020
Stadsstyrelsen § 222 24.08.2020

Antalet fullmäktigeledamöter för den fullmäktigeperiod som inleds 1.6.2021,
fullmäktigemotion

675/00.00.01/2020

FM § 66
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Juha Karvonen) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Antalet ledamöter i fullmäktige under fullmäktigeperioden
som börjar 1.6.2021

 Antalet fullmäktigeledamöter stadgas exakt i kommunallagen.
Antalet fullmäktigeledamöter är direkt bundet till antalet invånare.

 Kommunstyrelsens minimistorlek beror på kommunens
invånarantal (enligt uppgifterna vid utgången av den 30 november
året före valåret).

 Om fullmäktige inte fattar något beslut om antalet ledamöter i
fullmäktige, ska det i lagen angivna minimiantalet ledamöter
väljas. Antalet ledamöter är alltid udda.

Antal invånare Antal ledamöter i fullmäktige minst
högst 5 000 13
5 001–20 000 27
20 001–50 000 43
50 001–100 000 51
100 001–250 000 59
250 001–500 000 (endast Esbo) 67
Över 500 000 
(endast Helsingfors)

79

Jag föreslår att det nuvarande antalet ledamöter i
stadsfullmäktige (35) minskas vid ingången av den
fullmäktigeperiod som börjar 1.6.2021 så att man vid
kommunalvalet 18.4.2021 väljer 27 ledamöter till fullmäktige,
vilket motsvarar det i kommunallagen angivna minimiantalet
ledamöter i fullmäktige för en kommun med 5 001–20 000
invånare.

 Bilaga nr 7.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.
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 ---

STST § 222
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Frågan om antalet ledamöter i fullmäktige är i första hand ett
politiskt beslut som stadsfullmäktige fattar inom ramen för
föreskrifterna i kommunallagen.

 Det finns inget hinder ur lagstiftningens eller förvaltningens
perspektiv för att fatta beslutet i enlighet med motionen.

 Stadsfullmäktiges beslut om ett större antal än minimiantalet eller
om att ändra det tidigare beslutet ska meddelas till
justitieministeriet senast före utgången av året före valåret, det vill
säga i detta fall senast 31.12.2020.

 Bilaga nr 5.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår stadsfullmäktige att stadsfullmäktige fattar
ett beslut om antalet ledamöter i fullmäktige för
fullmäktigeperioden som börjar 1.6.2021. 

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Stadsstyrelsen avlägsnade enhälligt meningen "Utgångsförslaget
utgörs av förslaget i fullmäktigemotionen om att välja 27
ledamöter till stadsfullmäktige" i beslutsförslaget.

  Beslut enligt det ändrade förslaget.

 ---
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Protokolljust.

Stadsstyrelsen § 223 24.08.2020

Tjänsteinnehavarbeslut stadsstyrelsen för kännedom

STST § 223
 Följande tjänsteinnehavare har sänt sina beslutsförteckningar

stadsstyrelsen för kännedom:

 stadsdirektör, § 9/2020
Att utse en person till tjänsteförrättande direktör för centralen för
näringsliv- och infrastruktur

 Bilaga nr 6.

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar besluten för kännedom och meddelar
tjänsteinnehavare att den inte enligt 92 § i kommunallagen
kommer att ta ärende till behandling.

Beslut: Stadsstyrelsens första vice ordförande Arja Isotalo föreslog att
stadsstyrelsen nyttjar övertagningsrätt gällande stadsdirektörens
tjänsteinnehavarbeslut.

  Ledamot Jari Kekkonen understödde stadsstyrelsens första vice
ordförande Arja Isotalos förslag.

Omröstning
  Övertagningsrätt används inte JA 4 röster (Karvonen, Bruce,

Skogster, Heijnsbroek-Wirén)
  Övertagningsrätt används NEJ 5 röster (Isotalo, Karlsson,

Liljestrand, Kekkonen, Mettinen)
 Övertagningsrätt används.

  Stadsstyrelsen beslutade nyttja övertagningsrätt gällande
stadsdirektörens tjänsteinnehavarbeslut.

 ---
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Protokolljust.

Stadsstyrelsen § 224 24.08.2020

Nämndernas och sektionernas beslut

STST § 224
 Följande nämnder har sänt beslutsförteckningar från sina möten:

 grundtrygghetsnämnden 13.8.2020

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar beslutsförteckningarna för kännedom och
meddelar nämnderna och sektionerna att den inte enligt 92 § i
kommunallagen kommer att ta ärendena till behandling.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Protokolljust.

Stadsstyrelsen § 225 24.08.2020

Anmälningsärenden stadsstyrelsen för kännedom

458/02.03/2020, 28/00.04.01/2020

STST § 225
a) Finansministeriets beslut om ändring av statsandelen för kommunal

basservice för 2020.

b) Meddelande: Nylands landskapsparlament ställs in i år.

c) Helsingfors och Nylands sjukvårdsdistrikt, styrelsens protokoll
17.8.2020.

Beslut: Antecknades för kännedom.

 ---
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Protokolljust.

Stadsstyrelsen § 226 24.08.2020

Övriga ärenden

STST § 226
Beslut: Inga övriga ärenden.

 ---
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Protokolljust.

Stadsstyrelsen § 227 24.08.2020

Upphandling av försäkringstjänster för Lovisa stad

745/02.08.00/2020

STST § 227
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors,

tfn 0440 555 216 

 Lovisa stad har konkurrensutsatt sina och valda dotterbolags
skadeförsäkringar. Det nuvarande avtalet är tillsvidare gällande
och det blev aktuellt att konkurrensutsätta en ny avtalsperiod.
Syftet med upphandlingen är den förmånligaste och
ändamålsenligaste helhetslösningen för Lovisa stad, och
upphandlingen omfattar följande försäkringar:

 lagstadgade olycksfallsförsäkringar
 grupplivförsäkringar
 gruppolycksfallsförsäkringar
 reseförsäkringar
 fastighets- och egendomsförsäkringar
 avbrottsförsäkringar (försäkring för extra utgift och hyresinkomst)
 skogsförsäkringar
 ansvars- och rättskyddsförsäkringar
 motorfordons- och båtförsäkringar

 Upphandlingen omfattar försäkringsperioden
1.1.2021–31.12.2021, varefter avtalet blir tillsvidare gällande. 

 Lovisa stad och de dotterbolag som deltar i upphandlingen
genomför upphandlingsprocessen i samarbete med NK
Vakuutusmeklarit Oy. 

 På upphandlingen tillämpades öppet förfarande. Upphandlingen
överstiger EU-tröskelvärdet. EU-upphandlingsannonsen
publicerades 28.4.2020 på databasen HILMA. Anbuden skulle
införas i upphandlingssystemet Cloudia senast 14.6.2020 klockan
14.00. 

 Inom utsatt tid inkom tre (3) anbud:

 If Vahinkovakuutusyhtiö Oyj
 Keskinäinen Vakuutusyhtiö Fennia
 Pohjola Vakuutus Oy.

 Samtliga anbudsgivare uppfyllde de lämplighetsvillkor som ställts
i anbudsförfrågan och anbuden motsvarade anbudsförfrågan. 
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Protokolljust.

 Urvalskriterium vid upphandlingen var det lägsta priset.

 If Vahinkovakuutusyhtiö Oyj gav det förmånligaste anbudet.
Prisjämförelsen för anbuden finns som bilaga till
upphandlingsbeslutet.

 Helhetspriset för upphandlingen är 269 069 euro för 2021 (Lovisa
stads andel 220 434 euro). Kostnadsbesparingen jämfört med 2020
är cirka 51 % (för Lovisa stads del cirka 53 %). 

 Bilaga nr 7:
 jämförelse av anbuden (ej offentlig)

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar välja If Vahinkovakuutusyhtiö Oyj till
leverantör av försäkringstjänster för Lovisa stad. 

 Avtalet ingås för försäkringsperioden 1.1.2021–31.12.2021,
varefter avtalet blir tillsvidare gällande.

 Kostnaderna för försäkringarna är 269 069 euro för 2021 (Lovisa
stads andel 220 434 euro), moms 0 %.

 Ett upphandlingskontrakt uppstår genom undertecknande av ett
skriftligt kontrakt. På upphandlingskontraktet tillämpas de
allmänna avtalsvillkoren JYSE 2014, Tjänster
(Uppdateringsversion, april 2017), till de delar som det hänvisas
till dem i upphandlingskontraktet. Vid upphandlingen iakttas en
14 dagars väntetid enligt § 129 i upphandlingslagen, eftersom
upphandlingen överstiger EU-tröskelvärdet.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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Protokolljust.

Stadsstyrelsen § 228 24.08.2020

Att ansöka om höjning av statsandelar enligt prövning år 2020

703/02.05.01/2020

STST § 228
 Beredning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom, direktören för

stadskanslicentralen Kristina Lönnfors, ekonomichef Fredrik
Böhme

 Enligt 30 § i lagen om statsandel för kommunal basservice kan en
kommuns statsandel på ansökan höjas efter prövning inom ramen
för statsbudgeten, om kommunen i första hand på grund av
exceptionella eller tillfälliga kommunalekonomiska svårigheter är
i behov av ökat ekonomiskt stöd. Som faktorer som påverkar
behovet av ekonomiskt stöd beaktas också lokala särförhållanden.
Ett villkor för att höjning av statsandelen ska kunna beviljas är att
kommunen har antagit en plan över åtgärder som ska vidtas för att
balansera kommunens ekonomi. Planen ska bifogas ansökan om
höjning av statsandelen. Sammanlagt 60 miljoner euro har
reserverats för höjning av statsandelen enligt prövning år 2020.
Ansökningstiden löper ut i slutet av augusti.

 Bilaga nr 8:
 finansministeriets följebrev
 utkast till ansökan

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar ansöka om höjning av statsandelar enligt
prövning i enlighet med det bifogade utkastet till ansökan.

 Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---


